
Pan Henryk Łukaszewicz: „Często pada tu stwierdzenie, że ścieżki rowerowe są  

ważnym elementem promocji naszego województwa. Chciałbym podkreślić, że 

ścieżka rowerowa na trasie Hajnówka – Jelonka jest w chwili obecnej w opłakanym 

stanie, stanowi zagrożenie dla bezpieczeństwa i z pewnością nie jest elementem 

promocji. Zgłaszałem ten problem Dyrektorowi Lulewiczowi, wysłałem nawet zdjęcia. 

W tej chwili ścieżka została oznakowana pasami, jednak jest to rozwiązanie 

krótkotrwałe. 

- Kwestia internetu szerokopasmowego – jakie jest wykorzystanie tego internetu, kto 

z niego korzysta, jakie są koszty utrzymania, jakie koszty ponosi samorząd 

województwa?” 

 


